

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

Afdeling	62
Mødested/-dato	23-01-21 – Virtuel møde
Referent	Marianne M. Hansen
Mødedeltagere	Marianne M. Hansen, Tor Aalbæk, Kamilla Wulff-Høyer, Peter Græsdal

	Dagsorden	Referat	Aktion
1.	Storskrald	Tilbagevendende problem med storskrald, men ej indtryk af, at det er beboere i vores afdeling. Senest stor mængde pap og plastic, hvor det var Crescendo beboer, der havde henkastet det. Beboere fra andre afdelinger/udefra benytter også molokkerne, hvilket giver kapacitetsproblemer. Og i sidste ende kan give ekstra udgifter til tømning for de beboere der er koblet på løsningen. Generel opfordring til, at man sorterer korrekt og benytter affaldspladsen til storskrald + får skubbet affald ned i molokkerne, så kapaciteten udnyttes korrekt. Eventuel kollektiv info til alle beboere på vejen fra udlejers side (også med tanke på rotterne, som nu er set i området) Problem med affald der flyver ved tømning, da poser ej altid bliver lukket. Giver løst affald i grøften + ned langs stien, hvilket er uhensigtsmæssigt.	Marianne har kontaktet AB 15/12. Kamilla skriver til AB ang. opfordring.
2.	Opfølgning på ønsker i afdelingen	Stige: AB er kontaktet i forhold til forsikringsspørgsmål og økonomi. Vi vil se ind i huslejestigninger ved dyrt stigeindkøb, hvilket bestyrelsen ikke kan gå ind for.	

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

		Og værdien i en billig stige er lav, da den kvalitets- og højdemæssigt ikke vil kunne opfylde de behov, der er. Med de midler der pt. er til rådighed vurderer vi ikke, at vi vil kunne opfylde det ønske om en stor stige/stillads der er i afdelingen. Vi vil dog kigge på det igen på et senere tidspunkt. Bestyrelsen opfordrer til, at man låner af hinanden, da der forefindes flere privatejede stiger i afdelingen. Stier: Ønske om udbygning af det interne stisystem for at øge sammenhængen i afdelingen. Snak med nærmeste naboer + FB opslag. AB kontaktes i f.h.t. økonomi/mulighed. Nyttehavere: Ej aktuel pga. udgift/vedligehold/ LAR status.	Marianne overtager dialog
3.	Trafik	Endelig svar fra kommunen i forhold til de trafikale udfordringer. Kommunen bekræfter de har indkøbt bomme til cykelstierne og vil prioritere at få dem sat op i starten af 2021. Fartgrænse + beskæring af beplantning vil kommunen drøfte internt og komme retur. Der har været skrevet til kommunen angående opfyldning langs vejkanter. Dette arbejde er opstartet. Specielt farligt ved det nye bump. Problem med Tusindfryd vejen mht. saltning + sne. Er vejen blevet degraderet, da vi mindes, at der blev ryddet + saltet sidste år.	Marianne følger op ved kommunen ang konkret tidsplan. Peter følger op.

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

4.	Velkomstfolder	Der har været lidt tekniske udfordringer med folderen, men forventes færdig inden for kort tid. Omdeles til ny beboer i 186.	Kamilla følger op
5	AB projekter i afdelingen	Opdaterede skilte i alle AB's afdelinger. Forventes at blive sat op i foråret 2021. Ej en udgift for de enkelte afdelinger, da projektet dækkes af dispositionsfonden. Bestyrelsen ser en udfordring i de høje skilte ved indgangene til afdelingen, der eventuelt ville kunne forstyrre sigtbarheden op/ned ad vejen. AB skal være særlig opmærksomme på placeringen af disse.	Tor skriver til Jackie og Mette
6	Eventuelt.	Der har været spottet rotter i afdelingen + i en af de andre afdelinger på vejen. Kommunen + AB er informeret om fundet i vores egen afdeling. Der er sat fælder op i vores afdeling og vi håber det afhjælper problemet. Problemer med kapaciteten af restaffald/storskrald ved molokkerne kan være medvirkende til, at vi har fået rotter i området, da der flere gange er blevet sat restaffald direkte på jorden. Kan fuglefodring i afdelingen være et problem i forhold til Rotter? Noget andet vi som beboere skal gøre?	Marianne følger op ifh. til AB
7	Næste møde	Virtuel (ser Coronasituationen an) Den 20/3 kl. 10.00 via WhatsApp.	